EMC暗室设计方案分析报告

报告大纲

观研报告网 www.chinabaogao.com

一、报告简介

观研报告网发布的《EMC暗室设计方案分析报告》涵盖行业最新数据,市场热点,政策规划,竞争情报,市场前景预测,投资策略等内容。更辅以大量直观的图表帮助本行业企业准确把握行业发展态势、市场商机动向、正确制定企业竞争战略和投资策略。本报告依据国家统计局、海关总署和国家信息中心等渠道发布的权威数据,以及我中心对本行业的实地调研,结合了行业所处的环境,从理论到实践、从宏观到微观等多个角度进行市场调研分析。

官网地址: https://baogao.chinabaogao.com/jixie/2668326683.html

报告价格: 电子版: 8200元 纸介版: 8200元 电子和纸介版: 8500

订购电话: 400-007-6266 010-86223221

电子邮箱: sales@chinabaogao.com

联系人: 客服

特别说明:本PDF目录为计算机程序生成,页面图表可能存在缺失;格式美观性可能有欠缺,实际报告排版规则、美观;可联系客服索取更完整的目录大纲。

二、报告目录及图表目录

页 码:56页字 数:2.5万字图 表:23个价

格:中文印刷:9000RMB中文电子版:10000RMB印刷版

电子版:10500RMB咨询订购电话:86-010-82657868-647 E-

mail: data#staff.chinabyte.com Abstract: EMC technology is being paid more and more attention by countries all over the world. EMC requirements for electrical products have been included into the products technological rule of the international trade. In order to adapting for the development of international leading technology and requirements of international trade, our country also keeps strengthening the research on EMC and making the corresponding policy about EMC standards. So the requirements from lots of organizations -arch institutions, colleges and corporations to EMC chamber are increasing dramatically too. How to well establish the EMC chamber meeting the requirement with limited fund becomes the hotspot of related department. The designing and establishing for EMC chamber is an extremely professional system, which needs many determinant factors such as professional designing, rightly choosing absorbers and equipments. Being with more and more market requirements, EMC service market also becomes diversiform and complex. Including designing, establishing and equipments choosing, any difference of project parts will mean the change of the EMC chamber's capability and greatly affect the total fund. This paper just analyzes and demonstrates for the customers according to the market requirements and status. Solve the customers' problem: how to well establish the EMC chamber meeting the requirements with limited fund facing the professional skills and complex market supply. We will provide the most authoritative solution method for customers with different requirements. At the same time we will also try our best to use all kinds of resource to make the cost of EMC chamber including all the equipments least. Table of Contents: 1 Requirements Background of EMC and EMC Chamber 1.1 About EMC 1.2 Meaning of EMC Chamber 1.3 Market Requirements Status of EMC Chamber 2 Basic Knowledge of EMC Chamber 2.1 Varieties of EMC Chamber 2.2 Criterions for EMC chamber 3 EMC Chamber Detailed Technical Analysis 3.1 Main Construction and Basic Establishment 3.2 Shielded Surface and Gates 3.3 Absorber 3.4 Rotating Pedestal 3.5 Antenna Tower 3.6 RF Window 3.7 Air Purify Equipment 3.8 Power Filter 3.9 Signal and Controlling Circuit Filter 3.10 Electric Light 3.11 Connection Part 3.12 Fire Protection System 3.13 Monitor System 3.14 Controlling Room 3.15 Amplifier Room 4 Equipments for EMC Chamber 5 Market Status Analysis 5.1 Main Project Designers 5.2 Absorber Producers 5.3 Equipments Suppliers 6 Successful Cases Analysis 7 Consulted prices of

Project 摘要: 电磁兼容技术正在越来越多的受到世界各国的高度重视,对电气电子产品的电 磁兼容性要求已被纳入国际贸易中的产品技术法规。为了适应国际先进技术发展和国际商贸 的要求,中国也在不断加强在电磁兼容技术方面的研究,并且在电磁兼容标准制订方面提出 相应的方针政策,所以,国内众多科研机构及高校乃至公司企业,对EMC暗室的需求随之 越来越多。如何充分利用好有限的资金,建成满足使用目的和要求的EMC暗室,成为相关 单位关注的重点问题。 EMC暗室设计及建设是一项专业技术性极强的系统性工程,需要设 计的专业性、选材的正确性及设备的合理性等诸多决定性因素。伴随越来越大的市场需求, EMC暗室的服务市场也随之呈现出多样化和复杂化的格局,从设计、建设到主要设备及测 试仪器的配套选择,每一部分实施方案的选择不同,都将意味着EMC暗室性能的变化,同 时也对总体资金的投入起着较大的影响。 该报告正是从市场的需求和现状两方面着手为客 户进行全面的分析论证,解决客户的疑问,即面对专业的技术和纷繁的市场供应,如何用最 少的资金设计并建造最满足要求的EMC暗室。我们将根据不同的客户需求提供最具权威的 技术解决方案,同时我们也将努力调配各种资源使客户得到的所有EMC暗室的配套产品的 成本降至最低。 报告目录 1电磁兼容及EMC暗室的需求背景 1.1 关于电磁兼容(EMC) 1.2 建造EMC暗室的意义 1.3 EMC暗室的市场需求现状 2 EMC暗室的基本知识 2.1 暗室的分类 EMC暗室适用的标准 3 EMC暗室详细技术分析 3.1主体建筑及基础设施 3.2屏蔽壳体及屏蔽门 3.3吸波材料 3.4转台 3.5天线塔 3.6波导窗 3.7空气净化装置 3.8电源滤波器 3.9信号及控制线滤波器 3.10电气照明 3.11接线板 3.12消防系统 3.13监控系统 3.14控制室 3.15功放室 4 EMC暗室配套仪器设备 5 市场现状调查分析 5.1主体工程设计单位 5.2吸波材料生产商 5.3仪器设备供应商 6 成功案例分析 7 方案参考价格

详细请访问:https://baogao.chinabaogao.com/jixie/2668326683.html